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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van-e kormányzati szándék az építési-bontási 
hulladékok kezelésének koncessziós formában történő megszervezésére, illetve a jelenlegi 
koncesszió építési-bontási hulladékokra történő kiterjesztésére?" 

Tisztelt Miniszter úr!
 
A  kormány  által  a  nyáron  életbe  léptetett  hulladék-koncesszió  kudarca  nyilvánvaló,  hiszen
egyszerre  vezetett  költségnövekedéséhez  és  a  visszagyűjtési-hasznosítási  teljesítmény
csökkenéséhez,  miközben  hazai  tulajdonban  álló  kis-  és  középvállalkozások  sokaságát
lehetetlenítette el. Sajtóhírek szerint a kormány derogációt kér az Európai Uniótól a hasznosítási
célszámokra. Ennek ellenére – a hulladékkezelési ágazat szereplőitől érkező információk alapján –
a szakma most arra számít, hogy a kormány az építési-bontási hulladékok kezelését is koncesszióba
kívánja adni. Ebbe az irányba mutatnak a környezetvédelmi termékdíjról szóló 2011. évi LXXXV.
törvény,  valamint  a  hulladékról  szóló  2012.  évi  CLXXXV.  törvény  módosítására  vonatkozó
kormányzati javaslat egyes rendelkezései is. 
 
Tekintve,  hogy  a  kormány  mindeddig  nem  kommunikált  egyértelműen  a  további  koncessziós
tervekről, szíveskedjen válaszolni a következő kérdésre:
 
Van-e  kormányzati  szándék  az  építési-bontási  hulladékok  koncessziós  formában  történő
megszervezésére, illetve a jelenlegi koncessziónak az építési-bontási hulladékok területére történő
kiterjesztésére?
 
Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence


